
Sakslister og referater SU/SMU      
Porsgrunn videregående skole    

Skoleår: 2024/2025     

   

Roller i SU/SMU     Navn    

Leder (SU)    Mariam Ghunheim  

Nestleder  Nilas Johansen  

Andre elevrepresentanter     Tor Martin Sølverød, Ina Holm-Lupo, Nura Ali Saud, Yuri 
Petukhov, Josefine Liane Lilleøkseth, Sebastian Brækken 
Stein 

Rektor   Kai Magne Bråthen  

Skolelederrepresentant   Jan Freddy Gusfre  

Ansattrepresentant(er)    Lise Oftedahl (referent) 
Anne Sofie Høvset  

Skolehelsetjenesten    Eva Lill Tolo  

Skoleeierrepresentant    Fredrik Halsen 

Referent Lise Oftedahl  

   
   

Møte Tirsdag 06.05.25 . kl.11.25- 13.00 rom 221 

Tilstedet: Fredrik Halsen, Jan Freddy Gusfre, Kai Magne Bråthen, Eva lill Noddeland, Anne Sofie Høvset, 

Ina Holm-Lupo, Mariam Ghunheim, og Lise Oftedahl 

Frafall: Josefine Lilleøkseth, Nura Ali Saud, Nilas Johansen, Tor Martin Sølverød, Yuri Petukhov  

Referat fra forrige møte; ingen kommentar. Godkjent  

Saksnr  skoleåret  Saksliste   Referat med ansvar og frister    

 SU saker      

Sak 11.24/25 Økonomi, budsjett, og 
innsparinger 2025. 

Budsjettrammen for 2025 er satt. Budsjettet 
er i balanse, og innebærer noen kutt og 
innsparingstiltak. Styrkningsmidler: Økt 
bevilgning i forhold til 
gjennomføringsstatistikken i Telemark fylke. 
Ved Porsgrunn VGS styrkes Matematikk 1 p 
og 2 p, samt fremmedspråk spansk og tysk. 
Kombiløpet og prosjektklassene; styrkes ved 
å øke samarbeidet med en alternativ 
læringsarena. Samt et overgangstilbud. 
Prosjekt: “Porsgrunnbarna” 

Smu saker   

 Oppfølging saker i referat fra 
forrige møte 

Kartlegging avstoler og bord pågår. Resten 
av sakene er fulgt opp.  



Sak 12. 24/25 Endringer timeplan 
studiespes neste skoleår 

Lærere på studiespesialisering må ha 
samarbeidstid. Det vil være mandager 
6.time, som er en mulighet. Forslag til 
aktiviteter i denne timen kan være klassens 
time, karriereveiledning, helsesykepleier, 
elevrådsmøter og su/smu møter. 
Bekymringer: Frafall og elever som reiser 
hjem. Hvordan håndtere obigatorisk 
oppmøte med fravær. Flere elever som 
samles rundt skolens områder; er dette med 
på å skape utrygge situasjoner? Fredrik tar 
det opp på utvalgsmøte.  

Koble på et nytt miljøteam på nord og sør, 
en mulighet vi kan sjekke ut.   

Sak 13.24/25 Inkluderende russetid Fylket har lagt ut et forslag om inkluderende 
russetid, det ligger i teamskanalen hvis man 
ønsker å lese igjennom forslaget.  

Sak 14.24/25  Eventuelt Oppfordring om å melde inn behov til 
Fredrik, som kan ta det videre til Fylket.  

. 

 

   

  
 

 


